
  

 
 
KRAJEVNA SKUPNOST ŠKOFIJE 

          

Spodnje Škofije 54, 6281 Škofije, Slovenija, T: +386 5 65 49 121, E: ks.skofije@siol.net  

 
Z A P I S N I K 

 

19. redna seja Sveta Krajevne skupnosti Škofije, ki je bila 7.9.2022 
ob 19.30 uri v prostorih KS Škofije 

 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI: 

• Prisotni člani sveta: Alan Radin, Matjaž Čok, Neva Tul, Milan Markočič, Erika Markežič 
Kapelj, Rino Hrvatin,  

• Odsotni člani: Valentina Petaros – Jeromela, Neja Bonbek Natek, Damian Eler, Borut 
Slapnik, Nataša Rešek, 

• Ostali prisotni: g. Marinko Hrvatin – svetovalec župana MOK, g. Tomaž Škabar - 
pomočnik načelnika PU Koper, 

• Tajnica: Majda Bonaca. 
 
Na začetku seje je ugotovljeno, da je prisotnih 6 članov sveta KS Škofije in da je svet sklepčen.   
Predsednik sveta KS Škofije Matjaž Čok je sklical 19. redno sejo in predlagal naslednji dnevni red:   
 
1. Potrditev zapisnika 18. redne seje  
2.    Poročilo predsednika: 

 -  karavla Plavje 
 -  izravnalni ukrepi pri gradnji 2. tira 

3.    *Pobude in predlogi krajanov 
4.    Razno 
 
Na predlagani dnevni red ni bilo pripomb, zato so člani sveta z dvigom rok soglasno potrdili 
predlagani dnevni red ( 6 prisotnih - 6 glasov ZA). 
 
 
AD1) Potrditev zapisnika 18. redne seje  
Pripomb na zapisnik ni bilo.  
 

 

Sklep št. 195  je sprejet.  
Zapisnik 18. redne seje je potrjen.  
 

zap. 
Št. 

Glasovanje  
Član sveta za proti 

1. Alan Radin x  
2. Borut Slapnik - - 
3. Milan Markočič x  
4. Rino Hrvatin x  
5. Erika Markežič Kapelj x  
6. Nataša Rešek - - 
7. Neja Bonbek Natek - - 
8. Matjaž Čok x  
9. Neva Tul x  
10. Damian Eler - - 
11. Valentina Petaroš -Jeromela - - 
 Prisotnih članov -  6  
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AD2) Poročilo predsednika 

- Nova osnovna šola; Z likofom se je zaključila 3. gradbena faza na šoli, ki so ga predvsem za 
izvajalce organizirali sredi julija. Gradnja šole, ki se je prevesila že bolj v opremljanje s stavbnim 
pohištvom in instalacijami, se bo predvidoma zaključila verjetno že konec leta in kot vse kaže bo 
otvoritev lahko res marca 2023. Nastavki za fotovoltaiko so pripravljeni, dogovarjamo oz 
dogovarjajo se še za dodatne podzemne rezervoarje meteorne vode, ki bo lahko služila zalivanju, 
morda tudi za širše potrebe krajanov  KS. Zaenkrat je zagotovljenih 100m3, torej je še precej 
rezerve.  
- Po otvoritvi (ali okoli nje) se bo začela obnova Dvorane Burja s ciljem, da bi bila do oktobra 
prihodnje leto (torej čez eno leto tudi zaključena). 
- KS je s pomočjo krajanov in MOK organizirala in zaključila prvo fazo asfaltiranja ceste v Stari 
grad. Ta teden so naredili še bankine.  
- Konec meseca bomo asfaltirali še del za ZD in krajši cestni odsek na Zg. Škofijah, kjer je 
predvidena tudi participacija krajanov (že sprejet sklep št. 173, 15. redna seja dne 2.3.2022 ter 
186. sklep, 18. redna seja 6.7.2022). Korektno je povedati, da bosta oz sta dva svetnika tudi 
aktivno soudeležena pri sofinanciranju cestnih odsekov (Erika in Milan).   
- Gradnja kanalizacije poteka po odsekih in ni še v polnem teku. Kljub temu se zdi, da se razmere 
nekoliko umirjajo in da komunikacija boljše poteka.  
- Gradnja priključka Plavje zamuja za približno za 6 mesecev, vendar je očitno bilo malce 
precenjeno dejstvo, da gre pod cestnim telesom precej instalacij z veliko  različnimi izvajalci. 
Širina ceste je v skladu s standardi, morda bo v napoto drevje ob državni cesti (platane). Je pa zelo 
veliko dodatnega usklajevanja tudi z naše strani, ker projekt očitno ni bil tako podrobno narejen 
oz se je sproti pojavila še cela kopica nepredvidenih situacij:  pločnik, zahteve krajanov, 
nepredvidena dela - vodnjaki, jaški, prekopi... Predvidoma oktobra bo odsek zaključen. Zaradi od 
nas zahtevane delne zapore ceste, se čas izgradnje nekoliko podaljša.  
- 08.09.2022 bo zaključen razpis za krožišče Sp. Škofije-Tinjan, v prvem delu prihodnjega leta bo 
verjetno rekonstruiran tudi prvi del ceste do gostilne Maja. In potem vsako leto po en daljši odsek- 
odvisno tudi od dinamike gradnje kanalizacije.  
- V septembru / oktobru so predvidene delavnice za OPN. 
- V septembru od 12. do 19. , je predvideno glasovanje za participativni proračun. 
 
- Karavla Plavje  
Gre za v bistvu "sanjsko" naložbo, ki bo neinvazivna . Občina je poenotila odgovore, zakaj 
Kompetenčni center za oljkarstvo in ostale mediteranske kulture in ne recimo dom za ostarele in 
dom za demenco. Pobuda o izgradnji doma za ostarele in doma za demenco je bila namreč 
sprejeta na zboru krajanov in na seji sveta KS (v prilogi). V tem primeru gre za zelo dobrodošlo 
zadevo, ki je nismo upali na glas napovedovat. Toliko, da še sedaj nisem čisto prepričan, ali bo 
zadeva zares izpeljana. Degradirano območje se uredi na neinvaziven način. Delovna mesta, 
znanje, mirna dejavnost in precej visoka dodana vrednost in to v kraju, ki je eden izmed zibelk 
razvoja sodobnega oljarstva v Slovenski Istri, saj imamo pri nas najstarejšo še delujočo oljarno... 
G. Marinko Hrvatin – svetovalec župana MOK, je vsem prisotnim predstavil prednosti, ki bi jih 
prinesel tak center za širšo kot tudi za ožjo lokalno skupnost. Center bi združeval infrastrukturo 
degustacijskega centra, laboratorijev in centra mediteranskih kultur, ugotavljanj skladnosti,   za 
raziskovalno delo, izobraževanje strokovne javnosti, promocijo, mednarodno sodelovanje na 
področju senzorike ter tehnološki nasad.   
 
Po krajši razpravi je bil podan predlog sklepa: 
Svet KS Škofije se strinja in podpira nameravano ureditev Kompetenčnega centra za 
oljkarstvo in ostale mediteranske kulture na območju bivše karavle Plavje.  
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Sklep št. 196 je sprejet.  
 
- Gradnja 2. tira:  v medijih smo precej prisotni zaradi gradnje drugega tira. Tukaj bi samo 
izpostavil, da ne zaradi "cirkusa", pač pa zato, ker želimo konstruktivno sodelovati z 
vsemi deležniki in prispevati h končnemu cilju čimprejšnji izgradnji obeh novih tirov, ker jih itak 
gradimo (tudi) za nas. Je pa zadeva taka, da moramo tudi sedaj biti pozorni na negativne vplive. 
Delovanje bi sklenil na 4 točke: 
1. prenehanje z motečim "pikiranjem" v nočnem času (to smo ravnokar dosegli), ponoči ne 
minirajo več že nekaj mesecev za območje Plavij; za Zg. Škofije še ni dogovora saj je razdalja med 
hišami in vrtino večja;  
2. brezkompromisna obnova in sanacija poškodb ter preverjanje monitoringa tudi izven 
vplivnega območja; predvideni so sestanki s ciljnimi skupinami,  
3. pridobiti še kakšno novo investicijo v našo KS,  
4. zagotavljanje popolne in ustrezne tehnologije, ki ne bo prenašala trušča in vibracij ob prehodu 
vlakovnih kompozicij po tirih - ne samo, ko bodo novi, vendar zagotoviti - že sedaj! - trajno 
rešitev.  
 
- Problematika vandalizma na Škofijah 
V zadnjem obdobju se v naši krajevni skupnosti pojavlja problem vandalizma, povzročanja 
materialne škode na javni in privatni lastnini, povzročanja hrupa in kratenja nočnega miru 
prebivalcem. Storilci so mladoletniki (znani/neznani), ki se zbirajo in družijo predvsem z 
motornimi kolesi.  
Pomočnik načelnika PU Koper, g. Tomaž Škabar je prisotne pozdravil in obvestil, da je Policija 
seznanjena z navedenim problemom. Tudi sami si želijo biti vsekakor več prisotni na terenu, 
vendar zaradi kadrovske stiske ni možno v taki meri, da bi zagotovili redni nadzor. Dogovorjeno 
je, da bodo njihove patrulje z motorji izvajale občasne nadzore nad motoristi na terenu. Predlaga, 
da se ob zaznavanju kršitev takoj obvesti policijo. 
Predlaga se sklic sestanka s starši mladoletnikov v sodelovanju z osnovno šolo ter krajevno 
skupnostjo. 
 
- Varna pot v šolo 
Kot že vrsto let, tudi letos ob začetku šolskega leta uspešno poteka akcija Varna pot v šolo, v katero 
so vključeni prostovoljci društva upokojencev Škofije v sodelovanju s Policijo Koper ter šolo. 
Vsakoletni koordinator akcije pa je član sveta in predsednik Društva upokojencev Milan 
Markočič.   
 
AD3)   Pobude in predlogi krajanov 
S strani krajanov smo prejeli pobude in jih obravnavali: 
- pomoč pri ureditvi dostopne poti s parcl. št. 1217/12 k.o. Škofije. Svet KS Škofije se strinja z 
ureditvijo in si bo prizadeval za pomoč pri nabavi in nasutju tamponskega drobljenca.  
- seznanitev s pobudo krajana glede umiritve prometa v vasi Urbanci, 
- krajan Zg. Škofij 22 je na KS naslovil pobudo za razširitev zelo ozkega dela javne poti v 
strnjenem delu vasi na Zg. Škofijah. Pot je preozka za intervencijska vozila, kamione, ki odvažajo 

zap. 
Št. 

Glasovanje  
Član sveta za proti 

1. Alan Radin x  
2. Borut Slapnik - - 
3. Milan Markočič x  
4. Rino Hrvatin x  
5. Erika Markežič Kapelj x  
6. Nataša Rešek - - 
7. Neja Bonbek Natek - - 
8. Matjaž Čok x  
9. Neva Tul x  
10. Damian Eler - - 
11. Valentina Petaroš -Jeromela - - 
 Prisotnih članov -  6  
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komunalne odpadke ter ostala večja vozila. S pobudo predlagajo zrušitev obstoječega  in 
izgradnja ožjega zidu na privatnem dvorišču. S tem bi se razširila javna pot.  
 
Predlog sklepa:  
Svet KS Škofije se strinja s predlagano rešitvijo in za izvedbo del prispeva sredstva v 
višini 250,00 eur.  
 
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Sklep št. 197 je sprejet.  
 
 
 
 
  
Seja je bila zaključena ob 21.15 uri. 
 
 
 
 
 
Zapisala                                                                                                                     Predsednik sveta KS Škofije 
Majda Bonaca                                                                                                          Matjaž Čok                           

zap. 
Št. 

Glasovanje  
Član sveta za proti 

1. Alan Radin x  
2. Borut Slapnik - - 
3. Milan Markočič x  
4. Rino Hrvatin x  
5. Erika Markežič Kapelj x  
6. Nataša Rešek - - 
7. Neja Bonbek Natek - - 
8. Matjaž Čok x  
9. Neva Tul x  
10. Damian Eler - - 
11. Valentina Petaroš -Jeromela - - 
 Prisotnih članov -  6  


